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Miért halogatjuk a közlekedési jelzõlámpák felszerelését a Thököly utcai gyalogos
átkelõhelyeken? - címmel interpellációt nyújtok be. Az interpellációt az Szmsz 34. §-a
alapján szóban is el kívánom mondani a 2006. december 14-i ülésen.

Tisztelt Polgármester Úr

Ismét gyalogost gázoltak el a Thököly utcában a kijelölt gyalogátkelõhelyen. Ismét egy
figyelmeztetés, hogyanégysávos úttesten áthaladók biztonságáért tennünk kell, mert a
gyalogos átkelõhelyet jelzõ tábla és útburkolat jel nem elégséges figyelmeztetés a
gépj ánnûvezetõk számára.
Az Aréna utcai, a Bejczy 1. utcai és a Külsikátorral szemközti zebrán naponta ezrek haladnak
át, hiszen a közelben lévõ óvoda, általános és középiskolák megközelítése és a buszvárókhoz
való eljutás csak a Thököly utcán keresztül lehetséges.
Szinte havonta történik személyi sérülés sei járó baleset, de a számtalan fékcsikorgás, amit
naponta hallani, arra utal, hogy a veszélyhelyzetek száma többszöröse - szerencsére - a
bekövetkezett baleseteknek.
A rendõrség is szereti a Thököly utcát, rutinellenõrzéseket hajt végre az utca azon
szakaszában, ahol gyalogos közlekedés nem történik, és akció szerûen a biztonsági öv
használatát filmezi, de ez a rendõri jelenlét a gyalogosok védelmét nem szolgálja.
Meggyõzõdésem szerint csak a közlekedési lámpa képes a gyalogosok számára megfelelõ
biztonságot nyújtani, ezért halaszthatatlan a gyalogosok hathatósabb védelme érdekében - a
költségekre tekintet nélkül - a közlekedési lámpák felszerelése.

Kérem Polgármester Urat, hogy már a 2007. évi költségvetés összeállításakor javaslatomat
figyelembe venni szíveskedjék.

Kérem Polgánnester Urat, hogy szíveskedjék a rendõrséget megkeresni a kérdéses
útszakaszon történt balesetekrõl való tájékozódás céljából.


